


har vi tagit emot  kryssningsanlöp med totalt  kryssningspassagerare. Detta är färre anlöp 
och färre passagerare än förra året.  
   

Kundmöten/Tillväxt  
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 

Miljö/hållbarhet 
Arbetet med hållbarhet fortlöper i bolaget och arbetet med vår hållbarhetsredovisning Hållbar Hamn 
pågår. På medarbetardagen kommer vi fortsätta att samtala kring det breda perspektivet i hållbarhet 
och att alla medarbetare skall arbeta med hållbarhet utifrån de tre dimensionerna miljö, ekonomi och 
socialt. 

Samråd gällande Kustkajen pågår. Göteborgs Hamn planerar att genomföra åtgärder som syftar till att 
stabilisera marken och reparera pålarna under kajen, samt fördjupa hamnbassängen. 







som ska harmoniera med bolaget affärsplan. Även en mindre omorganisation är genomförd där 
stabsfunktionerna HR (från 17 juni) och Security (från 1 juli) fortsättningsvis ligger direkt under CEO.  
 

Digitalisering/Innovation  
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
  

  
 

  
    

  
 

 
Ledningsgruppen har även beslutat att anta informationssäkerhetspolicyn, som uppfyller gällande 
lagkrav inklusive NIS/NIS2 och Cybersäkerhetslagen. CISO ansvarar för att återkomma till 
ledningsgruppen vid behov av resurser eller ytterligare beslut. 

 
Övrigt  
 
VD:s aktiviteter sedan förra mötet (utdrag) 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
  

 

  
VD:s aktiviteter framåt 

 



 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




